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Funktionshinderrådet 

Närvarande ledamöter: 

Marita Innergård, ordförande DHR 

Tarek Abdellatif  SDR 

Lill Mellbom  FUB 

 

Närvarande i tjänsten: 

Anna Stolpe  Sekreterare 

Ingrid Brännström  Utvecklingschef 

       

Förhinder: 

Andreas Deniz  Neuroförbundet 

Ingrid Friberg  Avdelningschef Äldre  

  och funktionsnedsatta 

Tidpunkt: 

Måndag 9 mars kl. 14.00 

Lokal: 

Tumultet, Astrakangatan 19 

 

Sekreterare: 

 

 

 ________________ 

Anna Stolpe 

 

Justerare: 

 

 

_________________   ________________   

Marita Innergård   Tarek Abdellatif   

 

 

1. Mötet öppnas 

Marita Innergård hälsar välkommen och förklarar 

mötet öppnat. Presentationsrunda.  
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2. Val  

a) av ordförande till dagens möte 

Marita Innergård väljs till ordförande för 

dagens möte. 

b) av justerare av dagens protokoll och tid för 

justering  

Marita Innergård och Tarrek Abdellatif justerar 

dagens protokoll på torsdag förmiddag. 

c)  av ordförande samt vice ordförande för 

perioden 

Marita Innergård väljs till ordförande och 

Tarek Abdellatif väljs till vice ordförande. 

 

3. Protokoll från föregående möte 

Förra mötet blev inställt. Protokollet från mötet 

dessförinnan läggs till handlingarna. 

 

4. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns med ändringar under punkt 2 

och tillägg under punkt 9.  

 

5. Besök  

Utvecklingschef Ingrid Brännström berättar om 

förvaltningens verksamhetsplan, VP. För 2015 har VP 

blivit klar senare än vanligt på grund av maktskiftet i 

staden. Ingrid frågar om rådet varit delaktiga i arbetet 

med verksamhetsplanen och rådet svarar att det inte 

varit så delaktigt.  

 

VP har fyra inriktningsmål: 

 Ett Stockholm som håller samman 

 Ett klimatsmart Stockholm 

 Ett demokratiskt hållbart Stockholm 

 Ett ekonomiskt hållbart Stockholm 

  

 Utifrån VP är det bland annat viktigt med måltider, 

 utevistelse, dialog, delaktighet, tillgänglighet och 

 bostadsbyggande. 

 

 Rådet frågar om förvaltningen även tänker på 

 frångängligheten. Med frångänglighet menas att det 

 exempelvis finns en brandsäker hiss eller att det finns  
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 ett brandskyddat utrymme på varje våningsplan med 

 mått om rymmer en rullstol, utan att hindra 

 förbipasserande. Förvaltningen tar med sig frågan. 

  

 För att öka rådets delaktig i förvaltningens arbete 

 föreslås att: 

- remisser skickas ut tidigare så att rådet kan komma 

med synpunkter innan förvaltningen skriver ett 

tjänsteutlåtande till nämnden,  

- nämndens presidium och förvaltningens direktör 

besöker rådet regelbundet, förslagsvis två gånger 

per år, 

- rådet ska bli mer delaktigt i förvaltningens arbete 

med verksamhetsplaneringen på så sätt att särskild 

tid avsätts efter att budgeten presenterars i oktober 

och att 

- förvaltningens olika avdelningar bjuds in 

regelbundet till rådet för att berätta mer om sina 

verksamheter.   

 

 Rådets ledamöter är positiva till att bli mer delaktiga. 

  

6. Kvarvarande frågor 

Inget att notera. 

 

7. Inför stadsdelsnämndens nästa möte 

Rådet har tagit del av utskickade ärenden.  

 

Till kommande nämnd skrevs inte alla handlingar ut 

till rådets ledamöter. Rådet önskar att remisser som de 

ska ta del av skrivs ut och skickas hem till dem. 

 

Rådet har en fråga om äldreboendeplanen, om det finns 

tillräcklig med boendeplatser för att täcka behovet. 

Förvaltningen svarar att det inte är någon brist på 

platser och inte ser ut att bli det inom de närmsta åren, 

men att behovet ser ut att öka om några år. Stadsdelen 

skiljer sig inte från staden i övrigt.  Rådet har frågor 

kring vad som skiljer de olika boendeformeran inom 

äldreomsorgen åt. Förvaltningen föreslår att en 

tjänsteman från beställarenheten äldreomsorg bjuds in 

till ett kommande möte för att berätta mer. 

 

Rådet önskar att det får ta del av enheternas 

kvalitetsgarantier. Förvaltningen svarar att 
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kvalitetsgarantierna inom omsorgen om personer med 

funktionsnedsättning kan skickas ut via e-post till 

rådets ledamöter.  

 

Ärendena läggs till handlingarna.  

 

8. Övrig information från förvaltningen 

Förvaltningen informerar att det även i år kommer att 

göras en personalkontinuitetsmätning inom 

hemtjänsten för att se hur många olika personer en 

brukare möter under en bestämd tidsperiod. 

 

Förvaltningen har nu fyra hjärtstartare i förvaltningens 

olika lokaler, bland annat i konferensdelen på 

Astrakangatan 19. Personal som kan hantera 

hjärtstartarna har utbildats.    

 

9. Övriga frågor 

Rådet ledamöter framför att de är missnöjda med 

vinterns snöröjning. Det gäller framför allt trottoarer 

och ett specifikt ställe är övergångsstället vid 

Åkermyntan där snö plogats upp på gångvägen och 

sedan har det tagit lång tid innan det har smält undan. 

Det har varit problem på fler ställen med snömodd på 

gångbanor där personer i rullstolar har fått ta sig fram 

på bilvägar istället och därmed utsatts för trafikfara. 

 

10. Anmälan inkomna handlingar 

- 

 

11. Nästa sammanträde  

Nästa möte äger rum på stadsdelsförvaltningen  

måndag 30 mars 2014, kl. 14.00 i lokal Tumultet.  

Kl. 13.30 står lokalen till förfogande för rådets 

enskilda överläggning. 

 

12. Sammanträdet avslutas 

Ordförande avslutar mötet och tackar för i dag. 

 


